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Vid detta fullmäktige deltog MonaLisa Norrman, Elin Hoffner, 

Marie Svensson samt Jörgen Blom. Alla från oss deltog aktivt i 

debatten. 

Fullmäktigegruppen träffades redan kvällen innan fullmäktige och 

genomgick en webutbildning som sedan behandlades under full-

mäktiges dag 1.  

Vänsterpartiet lämnade in tre motioner skrivna av Elin Hoffner.  

1. Medicinsk fotvård till fler patienter som, besvaras 17/4 

2. Inköp av en ny tå tryckmätare, besvaras i 17/4 

3. Om storsjön som vattentäkt, besvaras i 17/6 

I samband med att Ulf von Sydow, tjänsteman från regional 

utveckling, höll en spännande men samtidigt väldigt skrämmande 

dragning om läget i länet angående regional utveckling och 

klimatpåverkan så lyfte Jörgen Blom att det var dags att se över 

regionens miljöpolicydokument och där titta närmare på vilka 

grunder vi delar ut stöd till olika projekt och företag osv. Detta tog 

fullmäktiges ordförande M. Winberg till sig då de har ansvar för 

revidering av olika policydokument .  

MonaLisa yrkade ändringar och tillägg i hjälpmedelspolicyn. 

Syftet med förslagen är att vi uttalat ska sträva mot bästa hälsa då 

det berör grupper som ännu inte har ett liv på lika villkor och inte 

heller har hälsa på lika villkor samt att inga årliga avgifter eller 

avgifter vid förskrivning ska tas ut för barn under 18 år. Tyvärr 

röstade regionfullmäktige på avslag på dessa tillägg.  

Jörgen Blom valdes in i beredningen för översyn och framtagande 

av ny politisk organisation från 2019. Han föreslog samtidigt att 

översynen ska gälla de två olika organisationerna som regionen 

haft under mandatperioden, vilket bifölls.  

Tack vare Mona Lisas pedagogiska ”politik skola” i talarstolen så 

fick hon hela fullmäktige att rösta bifall till ett medborgarförslag 

att regionen ska arbeta för ett modernt föräldraskap. 
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NYHETSBREV 

VEM ÄR MARIE? 

Från och med juni i år 

är Marie Svensson ny 

ordinarie ledamot i 

regionala utveck-

lingsnämnden. 

Marie sitter i social-

nämnden och kom-

munfullmäktige i 

Krokom och är ersätt-

are i regionfullmäkt-

ige.  Bor i Hissmofors 

med familjen och 

jobbar på sjukhuset 

som 

onkologisjuksköterska 

på Plan 8, medicin-

enheten.  

marie.svensson@regionjh.se 
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I ärendet uppräkning av egenavgifter vid förskrivning av speciallivsmedel inom regionen utifrån 2009 

års beslut så frågade Marie Svensson – hur följer man upp om man ser ett minskat uttag på tilläggs 

nutrition/näringsdrycker. Detta är något vi kommer att fortsätta att följa då vi inte fick något tydligt 

svar på frågan.  

Bo Danielsson (V) har lämnat en motion om att de politiska sekreterarna ska 

medges rätt att närvara vid nämndernas och utskottens samman-träden för 

att öka den demokratiska insynen, framförallt för de små partierna. Då Bosse 

inte deltog på detta fullmäktige så förde Jörgen Bosses talan i frågan.  

Märkligt är att S ändrat fot i frågan förra mandatperioden var det helt ok att 

politiska sekreterare deltog men nu är det inte längre tillåtet. Jörgen 

framförde att det är vikten av närvarorätt för att få insyn och lyssna in vad 

som är på gång. Det är demokratiskt, det kostar inget, de har varken yttrande 

eller förslagsrätt. Tyvärr röstade S, M och Sd avslag av motionen. 

  Bosse Danielsson 

MonaLisa frågade regionrådet Ann-Marie Johansson (S) på vilket sätt 

regionledningen tänker sig att arbeta vidare för att förbättra ömsesidig 

kommunikation mellan medborgare och politik i regionen och fick svaret 

att frågan kommer att finnas med i beredningen för ny politisk 

organisation.  

Elin Hoffner lyfter att vi i vänstern inte är för straffavgifter vid uteblivna 

besök inom sjukvården i samband med ärendet ”undantag vid uteblivit 

besök vid ungdomsmottagningen”. Ett system med straffavgifter drabbar 

även de med vissa diagnoser, ohälsa som gör att det är omöjligt att ta sig 

till det planerade besöket just den dagen. Detta är redan sköra utsatta 

grupper som straffas av denna typ av system.  

Elin lyfte också, i samband med ett medborgarförslag om websändningar, 

att det är viktigt att göra fullmäktige tillgängligt och upplyser fullmäktige 

om vikten av transkribera d.v.s. överföra tal till skrift samt talsyntes d.v.s. 

skrift till tal. Borde vara självklarheter att funktionsnedsatta ska ha samma 

tillgänglighet till våra offentliga möten som övrig befolkning. Brist på 

tillgänglighet är en diskriminerings-grund. Ärendet remitterades till den 

nya bredningen för politiska organisationen.  

Vad är på gång? 

 Elin och Jörgen fortsätter att träffas en dag per vecka på kontoret för att gå igenom 

dagsaktuella frågor, planera, skriva motioner, göra studiebesök m.m. Marie Svensson kommer 

att delta ca var 4 vecka. 

 Jörgen och Elin deltar på ekonomiutskottet den 21 februari.  

 2-3 mars åker MonaLisa, Elin och Jörgen på norrlandstingsdagar i Västernorrland. 

 Nästkommande regionstyrelsemöten är den 28/2-1/3 och 28-29/3. 

 Elin och Jörgen träffar regiondirektören den 27/2, 27/3 och den 24/4. 

 Den 16/3 deltar Elin och Jörgen på regionens budgetdag. 

 Den 5/4 åker MonaLisa, Elin och Jörgen på gruppdag på SKL (Sveriges Kommuner och 

Landsting) i Stockholm. 

 Nästa regionfullmäktige är den 25-26 april 

PLUSGRUPPEN 

Hit kan den som 

vill, anmäla sitt 

intresse för att ta 

del av utskick som 

rör regionen och 

även komma med 

inspel på materialet 

som skickas ut. 

Hör av dig till Elin, 

kontaktuppgifter 

finns sist i brevet. 

https://d.docs.live.net/34ae40ac736163f4/Dokument/elin.hoffner@regionjh.se

